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Skrivelse angående öppna drogscener 
 
Polisens kartläggning från 2023 visar att Stockholms län har 63 öppna drogscener – där bruk 
och försäljning av narkotika sker öppet och skapar allmän otrygghet i området. Hälften av 
dem finns i Stockholm stad och många är i närheten av våra skolor, där barn och unga riskerar 
att etablera ett missbruk av narkotika och utveckla en kriminell livsstil.  
 
En fjärdedel av de anmälda våldsbrotten skedde på, eller i direkt anslutning till, drogscener 
under mätperioden juni 2022 till maj 2023. Att få bort de öppna drogscenerna är därför 
centralt och prioriterat för att öka tryggheten i Stockholm. I vår stadsdel är det området 
Fridhemsplan/Stadshagen som klassas som öppen drogscen.  
 
I den nyligen släppta kartläggningen så ser vi tyvärr en negativ trend för stadsdelen. Området 
vid Fridhemsplan/Stadshagen som klassas som öppen drogscen har ökat kraftigt i area sedan 
senaste mätningen 2021, antalet våldsbrott har ökat markant och antalet narkotikabrott och 
brott mot knivlag har mer än tredubblats. Polisens uppföljningsindex för att bedöma  
den öppna drogscenens utveckling visar på en mycket negativ utveckling. 
 
De viktigaste åtgärderna för att minska den öppna drogförsäljningen och göra gator och torg 
mer trygga och attraktiva är fler ögon på gatan. Tyvärr kan vi konstatera att majoriteten 
kraftigt har prioriterat ned ordningsvakter och trygghetskameror sedan de tog över styret 
2022. Antalet ordningsvakter i Stockholm har minskats med två tredjedelar och i budgeten 
satsas knappt något alls på fler kameror. 
 
Med anledning av ovanstående skulle vi vilja ha svar på följande: 
 
1. Vilka åtgärder vidtar förvaltningen för att stänga drogscenen i Kungsholmens stadsdel?  
2. Hur arbetar förvaltningen för att fler ordningsvakter, kameror och en tryggare 

stadsmiljö ska bli verklighet vid Fridhemsplan/Stadshagen där det i dag sker öppen 
drogförsäljning? 


